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Møtereferat Studentrådet IE 
 
 
Sted: Gamle elektro, møterom G108 
Tid: 16:15-18:00   
Dato:  02.05.23 
 
Til stede: Helene Randem Lunde (FTV), Didrik Nohre Lønvik (FTV), Magnus Dag 

Oseid (FTV), Marte Eriksen Hensema (IIKG), Mahamed Aseyr Ahmed (IIR), Tuva 

Nordbø (IDI), Lars Blütecher Holter (IDIG), Lars Kristian Lerås Furhovde (IES), Emil 

Bragstad (IIK), Sigrid Blystad (IIKG), Kristoffer Ngai Ulvahaug (IIR), Maiken Aurora 

Andersen Gjerdseth (ITK), Cecilie Torp Dahl (IEL), Helle Nilsen Elvebakk (LTV), 

Kjartan Van Dijk Festøy (IES), Tuva Vika Tholo (ITK),Tor Martin Flø Gustad (IEL), 

Sander Watland Nordvik (IESG), Erling Feet Nesset (IDI), Martin Guldahl (IMF), 

Hannah Fagerli Ranheim (IEL), Hanna Vodopec (IDI), Morten E Althe (STi) 

Nye tillitsvalgte: 

Luca Rieger (IEL), Anders Robstad (IDI), Matias Sunde Øiesvold (IMF), Eline Lædre 

(IIKG), Peder Brandstorp Sanden (ITK), Tuva Brandsdal Horgen (IIK) 

 

Frafall: Herman Andreas Lindskog (IIK), Odd Arne Fosse (FTV) 

Møteleder: Magnus Dag Oseid 

Referent: Kristin Eggen 
 
Dekan Ingrid Schølberg 

• Dekan ved Fakultet for informasjonsteknologi og elektroteknikk. Doktorgrad i 
undervannsrobotikk og Professor i marin kybernetikk. 

• Fakultetet IE har 8000 studenter og 1200 ansatte.  

• Overordnet ansvar for alle studieprogram og forskning. 

• Opptatt av at studenter skal ha en god studietid og at ansatte skal ha et godt 
arbeidsmiljø. 

• Tillitsvalgte har en viktig og tydelig stemme opp mot institutt og fakultet. 

• Instituttlederne skal rapportere til dekanen. 

• De Fakultetstillitsvalgte, Helene og Odd Arne sitter i ledergruppen ved 
fakultetet IE. 

• Ledergruppen består av Roger Midtstraum (Prodekan for utdanning), Ole -
Morten Midtgård (Prodekan for bærekraft og innovasjon), Ingelin Steinsland 
(Prodekan for forskning) og instituttlederne. 



• Fakultetet IE tildeler Studentrådet IE velferdsmidler med mål om å styrke 
studentvelferden.  

• NTNU har plassmangel. Fakultetet IE jobber med dette og har investert 12 
millioner i b-blokka for bedre læringsareal. Vi har leid lokaler i 
Holtemannsveien 12 for masterplasser og åpnet opp for free seating for bedre 
utnyttelse av lokalene.  

• Gjøvik og Ålesund har bedre plasskapasitet til sine studenter. 

• Fakultetet ønsker at tillitsvalgte skal pushe på at studenter må sitte i 
Referansegrupper for å heve kvaliteten på undervisning. 

• Studieretningene vi tilbyr er ettertraktet i arbeidsmarkedet og vi har tett 
samarbeid med næringslivet.  

• Vi ønsker også at studenter skal fortsette med å ta en doktorgrad. 
 
Innspill: 
I enkelte studieretninger på IE kreves det egenbetaling på undervisningsmateriale fra 
studenter:  

• Gratisprinsippet er viktig, men kostnadene pr i dag er for store til at instituttene 
kan dekke dette. Studentene må regne med å betale noe. Fakultetet jobber for 
gratisprinsippet. Tar med spørsmålet tilbake til ledelsen ved fakultetet. 

Utsynsrapporten viser at det er behov for flere studieplasser på IKT, men det ikke blir 
opprettet flere studieplasser:  

• Det er viktig for Fakultetet og øke trivselen på våre studietilbud, men synd at 
det ikke blir opprettet flere studieplasser med etterspørselen som er i 
arbeidsmarkedet. 

Bygging i eksamensperioden: 

• Fakultetet har stilt krav til at det skal være stille i eksamensperioden.  

• Det jobbes fortsatt med fasade på hovedbygningen og blokk B og C.  

• Sintef jobber også med oppussing av sine bygg. Studentene må regne med 
støy fra dette arbeidet. 

• Gi beskjed til instituttet at det er bestemt på ledergruppemøte ved fakultetet at 
undervisningsrom skal frigjøres til leseplasser i eksamensperioden. 

• Gi beskjed til FTV-ene hvis det fortsatt er mye støy i eksamensperioden. 
Lesesalplasser: 

• Holtemannsveien er forbeholdt 4.-5 mastersal. 

• Det er bestemt på ledergruppemøte å ta i bruk lab, klasserom, 
forelesningssaler til lesesalpasser i eksamensperioden. 

• Dekningsgraden er bare på 20 % for 1.-3. klasse. 
Ett NTNU, Samarbeid med Gjøvik og Ålesund: 

• Fakultetet har jobbet med rekruttering, etablert en forskningskultur og større 
fagmiljø og utdanner nå flere forskere. 

• Større søkertall til automatisering. 

• Forslag å gjøre en trivselsundersøkelse for studenter i Gjøvik og Ålesund. 

• Studieretningene er nå forskjellig for de ulike studiebyene tilpasset fagmiljø og 
samarbeid med det lokale næringslivet. 

Nedgang til Søkere realfag: 

• Fakultet skal jobbe med dette fremover. 
 
 
 



 
 
 
 
Saksliste: 
Møtereferat 18.04.23 og møteinnkalling 02.05.23 ble godkjent i møte. 
 
Runde rundt bordet 
IMF - Martin, Kontortid; diskutert kvalitet i øvingsopplegget. Noen emner har veldig 
mye irrelevant som tar lang tid å gjøre, men som bidrar lite til læringsutbytte. ULG-
møte. Hatt med ny ITV (fra høsten av) på møtet. Skrevet erfaringsoverføring til ny 
ITV. Tatt opp med instituttet om ITV-er kan ha tilgang til adm.-sider til faste ansatte, 
men det fikk vi ikke lov til fordi de ikke vil dele alt med studentene. 
 
Johanne, Kontortid. Periodisk evaluering av studieprogram. ULG-møte. Døra til 
Matteland fungerer endelig! Eksamen på mandag, så oblig stress. 
 
IES - Møte med ledelsen ble avlyst grunnet sykdom. Avtalt prøveforelesning i løpet 

av uka. 

IES -elektro. Lagde et innlegg på programrådsmøte angående INGT2300, og la frem 
alternativer. 
Snakket med programrådsansvarlig angående emneplan og obligatoriske fag for nytt 
studie. 
Prøvd å oppklare avslutningsseremoni ansvarlig for 3.klasse elektroingeniør. 
 
IESG - Gjort prosjektoppgaver. Skal ha prøveforelesning i morgen. Ikke mye som har 
skjedd, alle øver til eksamen. 

AU - Ola Borten Moe og Sveinung Skule fra HK-Dir har gjennomført 
pressekonferanse fra Realfagsbygget om søkertallene til høyere utdanning. Deltok 
på pressekonferansen, før vi gikk videre til ZEB-labben for internt arrangement med 
Ola Borten Moe og Oddmund Løkensgard Hoel om hvordan NTNU jobber med klima 
og miljø internt. Her fikk jeg holde en tale om studentenes forventninger til klima og 
bærekraft. Valgt nye representanter til Velferdstinget forrige STi-møte. Skal velge 
masse studenter til ulike råd og utvalg neste Studenttingsmøte torsdag 11. mai! Hvis 
dette er av interesse, er det bare å ta kontakt med meg eller send en e-post til 
sti@studenttinget.no:  

• Studentrepresentant til UU 
• Studentrepresentant til LMU 
• Studentrepresentant til Nemd for studentsaker 
• Studentrepresentant til Utvalg for likestilling og mangfold.  

Deltatt på frivillighetsgallaen i Ålesund, hvor jeg og to representanter fra Sit-styret fikk 
møte frivilligheten i Ålesund. Jobbet for å sikre gode fysiske rammer for 
studentdemokratiet i Gamle Kjemi, gjennom en mulighetsstudie som avsluttes i løpet 
av dette semesteret. 
 
IDI Trondheim - Erfaringsoverføring med påtroppende ITV-er. Jobbet med å finne 
nye PTV-er til høsten. Bistått KTV-er med ut matrikulering. 



 
IDI Gjøvik - Skrevet erfaringsskriv til ny ITV. Jobbet for å bygge trapp på campus 
(Fått beskjed at den skal komme innen våren). Studentparlamentmøte i Gjøvik. 
Jobbet for å finne PTV-er til høsten 
 
IIK Gjøvik – Studentparlamentsmøte og valg. Strategiseminar i Trondheim. Skrevet 
Erfaringsskriv til ny ITV. Lagt til ny ITV i alle relevante gruppechatter. Følger opp ny 
ordning med studentkontakter til høsten. Jobber med å finne PTV-er til høsten. Sendt 
søknader. 
 
IIK Trondheim - Strategimøte med Instituttledelsen, IIK Trondheim og medvirkende 
linjeforeninger. Insjet på erfaringsoverføring med ny ITV. 

LTV - Dialogmøte om lektorutdanningskultur med de ulike instituttlederne. ULG møte. 
Møte med Studieprogramrådet for LUR. 

FTV – Deltatt i Ansettelsesutvalget. Økonomiseminar, agenda årets søkertall og 
diskutert fordelingsmodell. IE-utdanning. Helene hatt møte angående bindautomat på 
elektrobygget. Tilbudet vil sannsynligvis bli utvidet til flere bygg. 

SR-sak 18/23 - Velkommen til nye tillitsvalgte 
Presentasjon av nye tillitsvalgte ved SR-IE 
 
ITV IDI, Anders informatikk 4.kl 
 
ITV ITK, Peder 3.kl 
 
ITV IEL, Luca, 2.kl 
 
ITV ITK, Emil 3.kl 
 
ITV IMF, Matias, 3.kl 
 
ITV IIKT, Tuva 2.kl 
 
IIKG, Eline, 1.kl 
 
SR-Sak 19/23 - Søkertall til høyere utdanning 
Magnus orienterte om saken. Søkertall til høyere utdanning ble publisert 24.04.2023 
 

• Teknologistudiene økt med 4.9% (NTNU) 

• Realfag sunket med 11.4% (NTNU) 

• 7232 har et IKT-studium på førsteplass (Norge) 

• IE kan bruke det i argumentasjon opp mot flere studieplasser 

• Også knyttet til utsynsmeldingen til regjeringen 

• Lærerutdanningen synker med 21.9 % (Norge) 

• IE og NTNU har behov for kvalifiserte elever fra VGs og til det 
kreves kvalifiserte lærere 

• Helsefag med nedgang på 7.5 % (Norge) 

• Koble teknologi og helse 



o Helse og helseteknologi som strategiområde 
 

• IE kommer godt ut 
o Økning for IT, teknologi og siving 
o Realfag synker 

 

• Urovekkende tall  
o Lærer og helse utdanning 
o Hvilken effekt kan dette ha for IE? 

 
Innspill: 

• Tiltak for å rekruttere lærere. Borten Moe kom med forslag om å kutte ned på 
studielån. 

• Lærere som flytter til Nordland for å jobbe i 3 år etter endt utdanning får 
avskrevet 50 000,- (Siden 2020) i studielån. 

• Viktig å fremsnakke læreryrket. 

• Lærerjobben har endret seg. Mange pålagte oppgaver. 

• Lærere har en viktig jobb og bidrar til at vi studenter kan få gode karakterer. 
 
SR-sak 20/23 - Vedtak nye stillingsinstrukser ITV og FTV 
Magnus presenterte saken. Basert på tilbakemeldinger fra forrige studentrådsmøte 
har vi kommet med et forslag til stillingsinstruks for ITV. Kommentarer og eventuelle 
endringer tas til etterretning og legges til. Vedtak av stillingsinstruks krever kvalifisert 
flertall ved vedtaksdyktig studentrådsmøte. 
 
Vedtak: 
Ny stillingsinstruks ITV ble vedtatt med endringer foreslått i møte. Instruksen trer i 
kraft fra 01.08.23. 
 
FTV-ene har gått gjennom sin egen stillingsinstruks og gjort hensiktsmessige 
endringer. Kommentarer tas til etterretning og eventuelle endringer legges til. 
Vedtak av stillingsinstruks krever kvalifisert flertall ved vedtaksdyktig 
studentrådsmøte. 
 
Vedtak: 
Ny stillingsinstruks FTV ble vedtatt med endringer foreslått i møte. Instruksen trer i 
kraft fra 01.08.23. 
 
Eventuelt: 
17.mai frokost på Campus, skjenkebevilling før kl.16 

• Studenter ønsker og samle studenter på røddager med mulighet for 
skjenkebevilling før kl.16. 

• Oppfordrer STi til å se på saken. 
 
FTV- gjerne orientere oss ITV-ere hva dere holder på med av saker.  
 
Gjennomgang av lønn og forstå lønnsslipp.  

• Seminarmat 
 
 



Karakter, klage, frist? 
ITV-ene får stadig tilbakemelding fra medstudenter som ikke får sensur til rett tid. 

• Det er ingen spesifikk frist for ny sensur etter klage. Det skal skje uten 

ugrunnet opphold etter forvaltningsloven § 11 a. Instituttet skal sende et 

foreløpig svar til studenten dersom saken ikke er ferdigbehandlet i løpet av en 

måned. Det eneste tipset er å purre. 

• Høre med AU. Jobbe for å få en frist for dette. 

• På IDI er det en utfordring at det er veldig mange studenter som tar samme 

emne og ønsker begrunnelse og sender inn klager. Derfor vanskelig å 

overholde sensurfristen. 

• Studenter har fått svar på ny sensur etter klage etter at konteeksamen er 

gjennomført. Dette er ikke holdbart. 

Møtekritikk: 

• Fint møte og hyggelig å hilse på nye tillitsvalgte. 

• Tidsplanen ble holdt. 

• Det siste studentrådsmøte i semesteret kan godt flyttes til en tidligere dato. 

• Viktig at det blir lagt til rette for aktiv deltakelse i møte for Gjøvik og Ålesund 

også. 

• Gjerne pizza på siste møte i semesteret. 

• Når en FTV blir syk er det viktig at dere andre FTV-ene avlaster 

arbeidsoppgaver og gir oss beskjed. 

• Fortsatt problemer med lyden på teams. 

  

 
 
 
 

 


